
PROTOKÓŁ Nr XXIX/13
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

28 maja 2013 roku
o godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

===================================================================
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, 
• radni powiatowi,
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
• Komendant Powiatowy Policji w Rawiczu insp. Krzysztof Nowak,
• Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Rawiczu asp. sztab. Andrzej Pochyły,
• Zastępca  Komendanta  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Rawiczu  mł.  bryg.  Krzysztof

Panocha,
• Pracownik Urzędu Miejskiego w Bojanowie ds. przeciwpożarowych Rafał Sołtysiak.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie  pan Maciej
Jagodziński,  po  czym   stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji
uczestniczy  12 radnych  (nieobecni radni: Marcin Mróz, Jarosław Bartkowiak – spóźniony,
Józef Czerwiński spóźniony), jest zatem ona władna obradować i podejmować prawomocne
uchwały.
Przewodniczący  obrad  zapytał  czy  do  przedstawionego  przy  zawiadomieniach  porządku
obrad są wnioski. 
Z  wnioskiem  o  wprowadzenie  zmian  do  porządku  obrad  wystąpił  Burmistrz  Bojanowa
(projekty uchwał zostały omówione na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21 maja br.)
i są to projekty:

1) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,
2) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,
3) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,
4) zwolnień od podatku od nieruchomości.

Za  wprowadzeniem  zmian  głosowali  wszyscy  obecni  radni  –  12  „za”,  w  związku  z
powyższym porządek XXIX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXIX sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu Nr XXVIII/13 z sesji, która odbyła się w dniu 26 kwietnia 2013 

roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym i o wydanych zarządzeniach.
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6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
zarządzeniach.

7. Przyjęcie informacji w sprawie stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie 
Bojanowo.

8. Przyjęcie informacji w sprawie bezpieczeństwa publicznego w gminie Bojanowo.
9. Przygotowanie placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku 

letniego dla dzieci i młodzieży.
10. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Miejskiej w 
Bojanowie,

2) zmian w Statucie Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego,
3) wyrażenia zgody na  nabycie nieruchomości,
4) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,
5) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,
6) zwolnień od podatku od nieruchomości.
7) zmian uchwały budżetowej na 2013rok.

11. Odpowiedzi na zapytania radnych.
12. Wolne głosy i wnioski.
13. Zakończenie.

Do  pkt.3 Przyjęcie protokołu Nr XXVIII/13 z sesji, która odbyła się w dniu 26 kwietnia 
2013 roku.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 26 kwietnia 2013 roku nie
wpłynęły  uwagi  pisemne  i  ustne  przewodniczący  obradom,  pan  Maciej  Jagodziński
zawnioskował  o  przyjęcie  przedmiotowego  protokołu  bez  odczytywania.  Za  wnioskiem
przewodniczącego  Rady  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  radni  –  13  „za”(nieobecni:
Marcin Mróz i Józef Czerwiński).
Protokół Nr XXVIII/13 z sesji, która odbyła się w dniu 26 kwietnia 2013 roku przyjęto bez
odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Radny Franciszek Wieremiejko zapytał o:
1) plan naprawy ścieżek pieszo – rowerowych, które zarastają trawą i w związku z tym

jest to spora uciążliwość dla osób korzystających z nich,
2) naprawę chodnika na ulicy Działkowej w kierunku ulicy Ogrodowej.

Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał o naprawę zdewastowanych dróg – w związku z budową
drogi S5.
Radny  Leszek  Janowicz  zapytał  o  wywóz  śmieci  –  od  dnia  1  lipca  –  kto  będzie  za  to
odpowiedzialny, i jak to będzie wyglądało (worki, samochód, częstotliwość).

Radna Ewa Szczepaniak zapytała na jakim etapie jest budowa boiska w Kawczu.

Radny Jarosław Bartkowiak pytał o:
1) remont drogi – krajowej „piątki”  zniszczonej  przez pojazdy dowożące materiał  na

budowę drogi ekspresowej S5,
2) sprawę dystrybucji  worków na odpady w  związku z wejściem nowych przepisów

dot. odbioru śmieci,
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Głos w powyższym punkcie obrad zajął pan Maciej Dubiel radny Rady Powiatu Rawickiego,
który poinformował zebranych, iż do Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego
wpłynęło 7 ofert. 
Wyniki przetargu zostaną ogłoszone na stronie internetowej Związku.

Do pkt. 5 Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym i o wydanych zarządzeniach.

Informację  o  reprezentacji  Rady  w  okresie  międzysesyjnym  przedstawił  jej
przewodniczący  pan  Maciej  Jagodziński.  Pisemna  informacja  stanowi  załącznik  nr  2 do
niniejszego protokołu. 
Pytań nie było.

Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 
wydanych zarządzeniach.

Burmistrz zapoznał Państwa radnych i uczestników sesji z reprezentacją Gminy 
w  okresie  międzysesyjnym  –  załącznik  nr  3 do  protokołu  sesji  –  oraz  wydanymi
zarządzeniami:

1. Zarządzenie Nr 217/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 29 kwietnia 2013 roku w
sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok,

2. Zarządzenie Nr 218/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 kwietnia 2013 roku w
sprawie zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji
rządowej oraz innych zadań zleconych gminie ustawami na 2013 rok,

3. Zarządzenie Nr 219/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 kwietnia 2013 roku w
sprawie przekazania w nieodpłatne użytkowanie środki trwałe i wyposażenie
na  rzecz  Gminnego  Centrum  Kultury,  Sportu,  Turystyki  i  Rekreacji  w
Bojanowie,

4. Zarządzenie  Nr  220/13  Burmistrza  Bojanowa z  dnia  6  maja  2013  roku  w
sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o
udzielenie zamówienia publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu
pracy oraz zakresu obowiązków członków komisji,

5. Zarządzenie Nr 221/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 14 maja 2013 roku w
sprawie ustalenia stawki czynszu za dzierżawę nieruchomości położonych w
Sowinach,

6. Zarządzenie Nr 222/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 14 maja 2013 roku w
sprawie  ustalenia  stawki  czynszu  za  dzierżawę  gruntu  położonego  w
Bojanowie,

7. Zarządzenie Nr 223/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 17 maja 2013 roku w
sprawie powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości położonej
w Golinie Wielkiej oznaczonej jako działka ew. nr 217,

8. Zarządzenie Nr 224/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 17 maja 2013 roku  w
sprawie powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości położonej
w Gościejewicach oznaczonej jako działka ew. nr 69,

9. Zarządzenie Nr 225/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 17 maja 2013 roku w
sprawie powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości położonej
w Gościejewicach oznaczonej jako działka ew. nr 72,
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10. Zarządzenie Nr 226/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 17 maja 2013 roku w
sprawie powołania komisji przetargowej na sprzedaż lokalu nr 4 położonego
w Bojanowie przy ulicy 17 Stycznia 4,

11. Zarządzenie Nr 227/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 20 maja 2013 roku w
sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o
udzielenie zamówienia publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu
pracy oraz zakresu obowiązków członków komisji,

12. Zarządzenie Nr 228/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 23 maja 2013 roku w
sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o
udzielenie zamówienia publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu
pracy oraz zakresu obowiązków członków komisji,

13. Zarządzenie Nr 229/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 23 maja 2013 roku w
sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o
udzielenie zamówienia publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu
pracy oraz zakresu obowiązków członków komisji,

Pytań nie było. Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Do pkt.7 Przyjęcie informacji w sprawie stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie
Bojanowo.

Komendę  Powiatową  Państwowej  Straży  Pożarnej  reprezentował  Zastępca  Komendanta
Powiatowego mł. bryg. pan Krzysztof Panocha.
W uzupełnieniu informacji pan Panocha dodał, iż z chwilą rozpoczęcia  prac inwestycyjnych
na drodze S5, diametralnie wzrosław liczba wypadków i zdarzeń, w których uczestniczy straż
(zarówno ochotnicza jak i zawodowa).
Ilość zdarzeń (pożarów) oraz pomoc przy wypadkach drogowych jest porównywalna do roku
2011. 
Problemem jest ogrodzenie na drogach, które stanowią barierę  dojazdu do tzw. pojazdów 
uprzywilejowanych, ratowniczych. Brakuje bramek przejazdowych, które ułatwiałyby dojazd 
na akcję ratowniczą. 
Nie ma problemu z zaopatrzeniem w wodę. Samochody specjalistyczne są bardzo dobrze 
wyposażone, spełniają unijne normy.
W związku z tym, iż Państwo radni otrzymali materiał w formie pisemnej skoncentrowano się
na zadawaniu pytań. 
Jako pierwszy głos zabrał radny Maciej Kazior, który zapytał o wzrost zdarzeń i ewentualnej 
interwencji służb PSP , w związku z budową drogi ekspresowej S5 (statystyka w stosunku do 
roku poprzedniego).
Pan Panocha zobowiązał się do przedstawienia i przesłania informacji w przedmiotowej 
kwestii gdyż na chwilę obecną nie posiada danych w tym zakresie.
Radny pan Jarosław Bartkowiak zapytał czy będą przeprowadzane kontrole w  zakresie 
ochrony przeciwpożarowej w gospodarstwach, czy to może zostać uregulowane prawnie.
Pan Krzysztof Panocha – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 
Rawiczu wyjaśnił, iż sprawami dotyczącymi kontroli zajmuje się 1 osoba  (ma uprawnienia 
do tego typu działań) w skali powiatu.
W związku z powyższym nie ma fizycznej możliwości corocznej kontroli tego typu obiektów.
Jako drugi głos w dyskusji zabrał pan Rafał Sołtysiak – inspektor, pracownik Urzędu 
Miejskiego w Bojanowie od spraw ochotniczych straży pożarnych wypowiedział się w 
kwestii doposażenia gminnych jednostek OSP. Jednocześnie podziękował wszystkim osobom
biorącym udział w akcjach na terenie gminy.
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Pisemna informacja dotycząca realizacji zadań z zakresu bezpieczeństwa przeciwpożarowego 
w gminie Bojanowo stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Do pkt.8  Przyjęcie informacji w sprawie bezpieczeństwa publicznego w gminie Bojanowo.

Państwo radni otrzymali materiał w formie pisemnej, w związku z powyższym 
skoncentrowano się na zadawaniu pytań.. 
Głos  zabrał Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie pan Andrzej Pochyły, który 
zaznajomił zebranych z tzw. „punktami newralgicznymi” na terenie gminy; punktami gdzie 
najczęściej dochodzi do kolizji i wypadków. Do nich należy bojanowski Rynek oraz 
skrzyżowanie przy markecie Dino w Gołaszynie.
W tych miejscach najczęściej dochodzi do kolizji i wypadków.  Szczególny wpływ na to ma 
pośpiech i rozkojarzenie kierowców. Pan Pochyły poinformował również zebranych z danymi
dotyczącymi kradzieży. Zdecydowanie wzrosła liczba tzw. „złomiarzy”. Wzrost przestępstw 
zanotowano również podczas budowy drogi ekspresowej S5 ( w szczególności kradzieże i 
wypadki). Kradzione jest również paliwo z S5, to właśnie gros przestępstw na budowie drogi 
ekspresowej.
Radny Jan Kubis zapytał czy istnieje możliwość nałożenia kar na właścicieli nieruchomości, 
którzy nie odśnieżają w zimie przed swoimi posesjami.
Pan kierownik Andrzej Pochyły wyjaśnił, iż każdy mieszkaniec gminy posiadający swoją 
posesję jest zobowiązany do utrzymania porządku przed nią. Kary są ostatecznością. Musimy 
wyrobić wśród społeczeństwa poczucie obowiązku, ale niestety o to coraz trudniej.
Osobie nie wywiązującej się z nałożonych na nią obowiązków grozi kara w wysokości 500 zł 
(mandat).
Pan Komendant Krzysztof Nowak podziękował za zaproszenie na sesję i zobowiązał się do 
dołeżenie wszelkich starań w kwestii zwiększenia ilości patroli policyjnych na terenie gminy 
Bojanowo (zarówno Rewiru Dzielnicowych jak i Ruchu Drogowego). Podziękowania od 
mieszkańców ulicy Nowej za zwiększenie patroli w związku z łamaniem prawa przez 
motocyklistów. Więcej pytań nie było.
Za przyjęciem przedstawionej informacji głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 12 „za” 
(nieobecni radni: Leszek Janowicz – chwilowo,  Marcin Mróz, Józef Czerwiński).
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Do pkt.9 Przygotowanie placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku 
letniego dla dzieci i młodzieży.

Materiały w formie pisemnej otrzymali Państwo radni w formie pisemnej. Pytań nie było. 
Na sesji obecni dyrektorzy i kierownicy placówek. Informacje przyjęto jednogłośnie – 12 
głosami „za” ((nieobecni radni: Leszek Janowicz – chwilowo,  Marcin Mróz, Józef 
Czerwiński).
Informacje na temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieży stanowią odpowiednio:

1) Gimnazjum   im. gen. Dezyderego Chłapowskiego w Bojanowie – załącznik nr 6 do 
protokołu,

2) Szkoła Podstawowa  im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie – załącznik nr 7 
do protokołu,

3) Szkoła Podstawowa im. Jana Brzechwy w Gościejewicach – załącznik nr 8 do 
protokołu,

4) Szkoła Podstawowa im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej – załącznik nr 9 do 
protokołu,
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5) Miejska Biblioteka Publiczna w Bojanowie – załącznik nr 10 do protokołu,
6) Gminne Centrum, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie – załącznik nr 

11 do protokołu,
7) Ośrodek Pomocy Społecznej w Bojanowie ( Gminna Komisja ds. Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych) – załącznik nr 12 do protokołu.

Pytań nie było. Przewodniczący obradom ogłosił 15- minutową przerwę do godz. 10.50.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
1) wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Miejskiej w   

Bojanowie,

Obrady wznowiono o godz. 10.50. Przewodniczący Rady  pan Maciej Jagodziński przystąpił 
do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21 maja  
2013 roku.
Jako pierwszy głos zabrał pan radny Franciszek Wieremiejko, którego przedmiotowa uchwała
dotyczyła. Powiedział, iż zdaje sobie sprawę, iż likwidacja internatu przy Zespole Szkół 
Rolniczych w Bojanowie, a co za tym idzie zniesienie Jego stanowiska pracy jest tylko 
wymogiem formalnym. Odchodząc na emeryturę pan Franciszek Wieremiejko podziękował 
wszystkim osobom, z którymi pracował i miał okazję się spotkać. 
Cyt. ‘ odchodząc, czuje się jak kapitan statku.  W czasie pracy starałem się mniej oceniać 
młodzież a bardziej ją zrozumieć. Przechodzę na emeryturę”.
Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 2 głosy wstrzymujące (nieobecni: Marcin 
Mróz, Józef Czerwiński ,Maciej Kazior).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2013 roku w sprawie wyrażenia zgody 
na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Miejskiej w Bojanowie stanowi załącznik nr 
13do protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
2)            zmian w Statucie Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego,  

Projekt omówiono na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21 maja br. Zmiana 
dotyczy paragrafu odnoszącego się do wynagrodzeń członków związku. Pytań nie było. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie – 12 głosami „za” (nieobecni: Marcin Mróz, Józef Czerwiński,
Maciej Kazior).Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2013 roku w sprawie 
zmian w Statucie Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego stanowi
załącznik nr 14 do protokołu. 

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
3)            wyrażenia zgody na  nabycie nieruchomości,  

Projekt omówiono na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21 maja br. 
Zmiana dotyczy paragrafu odnoszącego się do wynagrodzeń członków związku. Pytań nie 
było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 12 głosami „za” (nieobecni: Marcin Mróz, Józef 
Czerwiński ,Maciej Kazior).Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2013 roku 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
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4)     wyrażenia zgody na  nabycie nieruchomości,  

Projekt omówiono na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21 maja br. 
Zmiana dotyczy paragrafu odnoszącego się do wynagrodzeń członków związku. Pytań nie 
było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 12 głosami „za” (nieobecni: Marcin Mróz, Józef 
Czerwiński, Maciej Kazior). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2013 roku 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
5)   wyrażenia zgody na  nabycie nieruchomości,  

Projekt omówiono na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
21 maja br. . Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 12 głosami „za” 

(nieobecni: Marcin Mróz, Józef Czerwiński, Maciej Kazior). Uchwała Rady Miejskiej w 
Bojanowie z dnia 28 maja 2013 roku w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
6) zwolnień od podatku od nieruchomości.

Głos zabrał Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski. W dniu 27 maja 2013 roku do 
Urzędu Miejskiego w Bojanowie wpłynęło pismo w sprawie projektu uchwały Rady 
Miejskiej w Bojanowie w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości. Intencją 
projektodawcy jest udzielanie pomocy de minimis. Pan Drozdowski przedstawił wyjaśnienia 
UOKiK. W związku z powyższym proponuje się zmienić przepis § 1 ust. 3 pkt 1 i 2 projektu 
uchwały, aby nie ograniczać możliwości  uzyskiwania pomocy od zatrudnienia osób z terenu 
Gminy Bojanowo.
Po zmianach zapis będzie brzmiał: 
„§ 1.1 Zwalnia się od podatku od nieruchomości nowo nabyte budynki lub ich części 
przeznaczone na utworzenie lub powiększenie istniejącego przedsiębiorstwa, w przypadku 
rozpoczęcia przez nabywcę wykorzystywania tych budynków lub ich części do prowadzenia 
własnej działalności gospodarczej.

3. Zwolnienie o którym mowa w ust. 1 przysługuje przez okres:
1) sześciu miesięcy w przypadku zatrudnienia co najmniej 10 osób,
2) jednego roku w przypadku zatrudnienia więcej niż 10 osób.

Państwo radni nie zakwestionowali wprowadzonych zmian w związku z powyższym 
przystąpiono do głosowania. Skreślono zapis „ z terenu gminy”.
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (nieobecni podczas głosowania radni: Marcin 
Mróz oraz Maciej Kazior) wstrzymała się od głosu radna Ewa Szczepaniak.
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2013 roku w sprawie zwolnień od 
podatku od nieruchomości stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Do pkt. 10  Podjęcie uchwał w sprawie:
7) zmian uchwały budżetowej na 2013 rok.

W związku z rozbieżnościami dotyczącymi materiałów (nieaktualnych) przekazanych 
do Biura Rady a materiałami jakie posiadał Burmistrz zarządzono 5 minutową przerwę. Po 
wyjaśnieniu nieścisłości , przekazano radnym materiały  z Referatu Finansowego  (z ręcznie 
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naniesionymi poprawkami przez Skarbnika Gminy) i  wznowiono obrady. Przewodniczący 
Jagodziński odczytał treść uchwały i przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały 
głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za” (nieobecni radni Marcin Mróz, Maciej 
Kazior).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2013 roku w sprawie zmian uchwały 
budżetowej na 2013 rok stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Do pkt. 11 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Radnemu Franciszkowi Wieremiejko Burmistrz wyjaśnił, iż ścieżki rowerowe będą 
remontowane, uzupełniane trylinką.

Radnemu Zygmuntowi Maćkowiakowi wyjaśniono, iż na mocy porozumienia 
zawartego z wykonawcami drogi ekspresowej S5, drogi które zostały zniszczone przez 
samochody dowożące materiał na budowę „ekspresówki”, drogi gminne  zostaną naprawione,
przywrócone do stanu pierwotnego.

Radnemu Leszkowi Janowiczowi Burmistrz wyjaśnił, iż jest umówiony z prezesem 
MZO w Lesznie panem Wiesławem Wojdyłą. Po spotkaniu sytuacja się wyjaśni jak będzie 
wyglądała dystrybucja worków, kiedy będzie odbiór odpadów i co zrobimy z samochodem, 
który jest obecnie w zarządzaniu przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
w Gołaszynie.Informacje zostaną przekazane na naradzie sołeckiej w dniu 19 czerwca oraz na
najbliższej sesji Rady Miejskiej. 
Sołtys Wydartowa I pani Wieńczysława Barteczka zapytała czy zostanie przekazana pisemna 
informacja mieszkańcom gminy dotycząca wywozu nieczystości.
Radny powiatowy pan Maciej Dubiel wyjaśnił, iż powyższa informacja zostanie 
rozprowadzona w formie ulotek (m.in. przez gazetę ABC).
Problem będzie stanowiła segregacja śmieci przy blokach – m.in. w Gołaszynie. Mieszkańcy 
zdeklarowali się na segregację (pojemników nie będzie – zostaną one usunięte).
Firma odbierająca odpady musi wyegzekwować od mieszkańców wywiązywanie się ze 
złożonych deklaracji.

Radnej Ewie Szczepaniak, która zapytała o budowę boiska w Kawczu Burmistrz 
wyjaśnił, iż w styczniu 2011 roku wysłano komplet dokumentów do Agencji Nieruchomości 
Rolnych; do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna odpowiedź. 
Ponowiono 7 sierpnia 2012 roku – również bez  rezultatu. Dokumenty zostały wysłane, 
ponawiano telefonicznie. Prosiliśmy o pozytywne załatwienie pisma jednakże nie otrzymano.

Radny Bartkowiak usłyszał od Burmistrza iż remont S5 będzie uwarunkowany od 
kategoryzacji danej drogi. Obecne krajowa „piątka” ma zostać w pewnych częściach 
scedowana na gminy.
Większość gmin broni się przed przejęciem drogi krajowej S5 (wysokie koszty utrzymania), 
jednakże w niektórych regionach zostało to załatwione mimo protestów.  Gminy nie stać na to
aby utrzymywały byłe drogi krajowe; w szczególności w okresie zimowym.
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Do pkt. 13 Zakończenie 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Maciej Jagodziński dziękując 
wszystkim za przybycie zamknął XXIX sesję o godz. 11.50.

Protokolant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora    Maciej Jagodziński
inspektor
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